



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2001-90**

**under the  
COMMUNITY PLANNING ACT  
(O.C. 2001-514)**

*Filed November 9, 2001*

**1** *Subsection 5(4) of New Brunswick Regulation 80-159 under the Community Planning Act is amended by striking out “Planning Committee” and substituting “commission”.*

**2** *Section 6 of the Regulation is amended*

*(a) by repealing subsection (1) and substituting the following:*

**6(1)** Every lot, block and other parcel of land in a proposed subdivision shall abut

- (a)* a street owned by the Crown, or
- (b)* such other access as may be approved by the commission as being advisable for the development of land.

*(b) in subsection (6) by striking out “Planning Committee” and substituting “commission”.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2001-90**

**établi en vertu de la  
LOI SUR L'URBANISME  
(D.C. 2001-514)**

*Déposé le 9 novembre 2001*

**1** *Le paragraphe 5(4) du Règlement du Nouveau-Brunswick 80-159 établi en vertu de la Loi sur l'urbanisme est modifié par la suppression de «le Comité d'urbanisme» et son remplacement par «la commission».*

**2** *L'article 6 du Règlement est modifié*

*a) par l'abrogation du paragraphe (1) et son remplacement par ce qui suit :*

**6(1)** Chaque lot, îlot ou autre parcelle de terrain d'un projet de lotissement doit donner

- a)* sur une rue appartenant à la Couronne, ou
- b)* sur une autre voie d'accès que la commission peut approuver comme étant utile à l'aménagement du terrain.

*b) au paragraphe (6), par la suppression de «le Comité d'urbanisme» et son remplacement par «la commission».*

**3 Subsection 7(2) of the Regulation is amended in the portion immediately preceding paragraph (a) by striking out "Planning Committee" and substituting "commission".**

**3 Le paragraphe 7(2) du Règlement est modifié au passage qui précède immédiatement l'alinéa a) par la suppression de «le Comité d'urbanisme» et son remplacement par «la commission».**

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK  
All rights reserved / Tous droits réservés